

有關因「上呼吸道感染」暫停面授課堂及強制檢測事宜

敬啟者：

本校 4A 班昨天有兩位學生及今天一位學生出現上呼吸道感染徵狀，有關學生現已就診及在家休息。校方已通知教育局及呈報衛生防護中心，並已接獲衛生防護中心指示，**本校須由 5 月 8 日（星期六）至 5 月 12 日（星期三）暫停面授課堂及校內活動 5 天，並要求全校教職員及學生進行新冠病毒強制檢測。**有關安排詳見如下：

(一)教學及活動安排：

1. **學校於上述期間暫停開放，家長切勿帶子女回校。**
2. 暫停面授課堂期間，各班課堂將安排以 ZOOM 網上實時/錄影教學形式進行，並於 5 月 10 日（星期一）至 5 月 12 日（星期三）進行，有關安排詳見手冊第 67 頁。恢復面授課堂的目標日期為 5 月 13 日（星期四）。
3. 原定於 5 月 8 日（星期六）上午進行的非華語(NCS)中文學習班改以 ZOOM 網上實時形式上課。
4. 原定於 5 月 12 日（星期三）下午進行的各級 ZOOM 網上實時課外活動如常進行。
5. 原定於 5 月 14 日（星期五）舉行的小六畢業日營活動取消。
6. 暫停面授課堂期間，午膳供應商暫停提供午膳服務，受惠免費午膳學生的家長請勿回校。

(二)全校學生及教職員必須於 5 月 10 日（星期一）或之前進行強制檢測安排：

1. 家長可於 5 月 8 日（星期六）起帶同子女循以下途徑進行免費檢測：
 - 社區檢測中心
最近本校社區檢測中心地址：元朗市東社區會堂（新界元朗朗日路 9 號）
其他檢測中心地址：<https://www.communitytest.gov.hk/zh-HK/>
請帶備學生身份證明文件（出生證明書或身份證）、學生手冊及學生證前往檢測中心。
 - 領取樣本瓶
衛生防護中心已向本校學生及教職員提供 220 個檢測樣本瓶，家長可於 5 月 8 日（星期六）上午 9:00 至下午 1:00 親臨本校領取。家長亦可自行索取樣本收集包交回收中心，有關程序請參閱以下網頁：
<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/early-testing.html>
2. **家長須把學生陰性檢測報告短訊 SMS（截圖）於 5 月 12 日（星期三）下午 6:00 或以前，以 WhatsApp 方式傳送至學校電話：9767 9440，若未能於限期前呈交陰性檢測報告短訊 SMS（截圖）或學生仍有任何上呼吸道感染徵狀，該學生不能於 5 月 13 日（星期四）回校恢復面授課堂，直至校方收到陰性檢測報告。**
3. 曾於 4 月 24 日（星期六）至 5 月 7 日（星期五）逗留本校超過 2 小時的人士（包括導師及訪客），也須進行強制檢測，以上人士只需向社區檢測中心職員表示「曾於錦田公立蒙養學校逗留 2 小時」，職員就會安排免費檢測。
4. 請家長配合以下事項：
 - 在流感流行期間，避免前往人多擠逼或空氣流通欠佳的公眾地方。
 - 如子女有呼吸道感染病徵，應及早求診，讓其在家休息，切勿回校上課。
 - 請提醒子女保持良好的個人衛生習慣，特別是飲食前和如廁後，須用視液妥善清潔雙手，打噴嚏或咳嗽時要掩著口鼻，並妥善處理口鼻的分泌物等。

校方在此再三促請各位家長留意子女的身體狀況，並應依照衛生防護中心的健康指引，為預防上呼吸道感染採取合適的措施，家長可參閱衛生防護中心網頁。如貴子弟出現身體不適，請即主動聯絡校方。

另校方已按衛生防護中心的指示，加強校內清潔及消毒工作。校方會與衛生防護中心保持緊密聯繫，密切監察校內師生的健康情況。

如有任何查詢，請致電 2476 2414 與何詠深副校長聯絡。

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年五月七日

（此通告不設回條部分）

Suspension of face-to-face classes and compulsory testing due to 'upper respiratory tract infection'

Dear Parents/Guardians,

Two students in P.4A of our school had symptoms of upper respiratory tract infection yesterday and one student had the symptoms today. The students concerned have now seen a doctor and are resting at home. Our school has notified the Education Bureau and received instructions from the Centre for Health Protection that **we must suspend face-to-face classes and school activities for 5 days from May 8 (Saturday) to May 12 (Wednesday), and request all the teaching and non-teaching staff and students undergo compulsory testing for the new coronavirus.** The relevant arrangements are as follows:

(1) Teaching and activity arrangements:

1. **Our school will be closed during the above period. Parents should not bring their children back to school.**
2. During the suspension of face-to-face classes, all the lessons will be conducted through ZOOM /video teaching from May 10 (Monday) to May 12 (Wednesday). For details, please refer to Student Handbook page 67. The target date for resuming face-to-face classes is May 13 (Thursday).
3. The Chinese classes for NCS originally scheduled in the morning of May 8 (Saturday) will be conducted through ZOOM.
4. The extra-curricular activities at all levels originally scheduled in the afternoon of May 12 (Wednesday) will be conducted through ZOOM.
5. P6 Graduation Day Camp originally scheduled on May 14 (Friday) will be cancelled.
6. During the suspension of face-to-face classes, lunch providers will not provide lunch services. Students who are eligible for free lunch should not return to school.

(2) **All students and staff of our school must conduct mandatory testing on or before May 10 (Monday):**

1. Starting from May 8 (Saturday), parents can bring their children for free testing through the following channels:

- Community Testing Centre

Address of the nearest community testing centre of our school:

Yuen Long City East Community Hall (No. 9 Long Yat Road, Yuen Long, New Territories)

Address of other testing centres: <https://www.communitytest.gov.hk/zh-HK/>

Please bring your student's identification documents (birth certificate or ID card), student handbook and student card to the testing centre.

- Take the test sample collection kit

The Centre for Health Protection has provided 220 test sample kits to our students and staff.

Parents can pick them up at our school from 9:00 am to 1:00 pm on May 8 (Saturday). Parents

can also request a sample collection kit and return it to the collection centre. For the procedures, please refer to the following webpage:

<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/early-testing.html>

2. Parents must send the student negative test report SMS (screenshot) by WhatsApp to the school's phone number: 9767 9440 on or before 6:00 pm on May 12 (Wednesday). If the negative test report is not submitted before the deadline or the student still has any symptoms of upper respiratory tract infection, that student cannot return to school on May 13 (Thursday) to resume face-to-face classes until the school receives a negative test report.

3. Those who have stayed at our school for more than 2 hours from April 24 (Saturday) to May 7 (Friday) (including tutors and visitors) are also required to undergo compulsory testing. The above-mentioned people only need to indicate to the staff of the community testing centre “After staying in Kam Tin Mung Yeung Public School for 2 hours”. Then, the staff can arrange free testing.

4. Parents are requested to pay attention to the following matters:

- During the flu epidemic, avoid going to crowded or poorly ventilated public places.
- If your child has symptoms of respiratory tract infection, you should seek medical advice as soon as possible, let them rest at home, and do not go back to school.
- Please remind children to maintain good personal hygiene habits, especially before eating and after going to the toilet, they must use liquid soap to clean their hands properly, cover their mouth and nose when sneezing or coughing, and properly dispose of mouth and nose secretions.

Our school has repeatedly urged parents to pay attention to the health of their children, and to take appropriate measures to prevent upper respiratory tract infections in accordance with the health guidelines of the Centre for Health Protection. Parents can refer to the website of the Centre for Health Protection. If your child is unwell, please contact the school immediately.

In addition, our school has strengthened the cleaning and disinfection work in the school according to the instructions of the Centre for Health Protection. We will maintain close contact with the Health Protection Centre to closely monitor the health of teachers and students in the school. If you have any enquiries, please contact Vice Principal, Ms Ho Wing Sum at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Lau Keung
Principal

(There is no reply slip part in this notice)

